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ZAB.0022.49.2019 

 

Protokół nr 54/19 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 30 października 2019 r.  
 

Starosta pan Roman Gołębiewski o godzinie 9
05 

otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu we 

Włocławku, zwołane w trybie § 67 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego, powitał wszystkich 

zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach Zarządu, uczestniczy 5 członków Zarządu, co 

wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu wynoszącego 5 osób stanowi wymagane 

quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu oraz zaproszonych osób stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Starosta poprosił, aby punkt 7 - Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie 

realizacji projektu „Podniesienie poziomu kształcenia zawodowego w Powiecie 

Włocławskim” w Zespole Szkół w Chodczu, Zespole Szkół w Kowalu i Zespole Szkół 

w Lubrańcu – Marysinie przesunąć jako punkt 3 porządku obrad i poprawić nazwę projektu 

zamiast „Kuźnia kwalifikacji” wpisać „Podniesienie poziomu kształcenia zawodowego w 

Powiecie Włocławskim”. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął porządek obrad z poprawka wniesioną przez pana 

Starostę, który przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 53/19 z dnia 25 października 2019 r. 

3. Wyrażenie zgody na złożenie wniosku o dofinansowanie realizacji projektu 

„Podniesienie poziomu kształcenia zawodowego w Powiecie Włocławskim” w Zespole 

Szkół w Chodczu, Zespole Szkół w Kowalu i Zespole Szkół w Lubrańcu – Marysinie.   

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

czasowe dysponowanie nieruchomością stanowiącą własność Powiatu Włocławskiego 

(Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej). 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

czasowe dysponowanie nieruchomością stanowiącą własność Powiatu Włocławskiego 

(Energa – Operator S.A.) 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany załącznika do 

Regulaminu Organizacyjnego Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Przystań” 

w Lubieniu Kujawskim.  

8. Przyjęcie informacji z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu powiatu za III 

kwartał 2019 r.  

9. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wykonania budżetu Powiatu 

Włocławskiego i podania do publicznej wiadomości informacji za III kwartał 2019 r.  

10. Przyjęcie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany uchwały Zarządu 

Powiatu we Włocławku w sprawie opracowania planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Powiatowi Włocławskiemu 

odrębnymi ustawami. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań podczas wykonywania budżetu na 

2019 r.  

12. Sprawy różne. 

- zapoznanie z pismem Prezydenta Włocławka w sprawie uzgodnień finansowych na 

2020 rok. 

13. Zakończenie obrad.  
 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu jednogłośnie przyjął Protokół nr 53/19 z dnia 25 października  

2019 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Piotr Krygier – Sekretarz Powiatu. Poinformował 

członków Zarządu, że zostanie złożony wniosek w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Woj. Kujawsko – Pomorskiego na uzyskanie dofinansowania na Kształcenie 

zawodowe pn. „Podniesienie kształcenia zawodowego w Powiecie Włocławskim”. W ramach 

tego projektu szkoły prowadzone przez powiat, w których jest prowadzone kształcenie 

zawodowe szkoła w Chodczu, szkoła w  Kowalu i w Lubrańcu Marysinie mogą uzyskać 

dofinansowanie do działań związanych z dopłatą bezpośrednią do staży, szkoleń dla uczniów 

a także wyposażenie pracowni w niezbędny sprzęt oraz zakupy powyżej 3.500 zł w projekcie 

traktowane jako środki trwałe. Wniosek opiewa na łączną wartość 3.193.000 zł z tego kwota 

2.776.000 zł jest kosztami kwalifikowanymi. Koszt powiatu związany z udziałem w tym 

projekcie wynosi 160.000 zł i musi wynosić 10% wartości projektu, przy czym część tych 

środków to jest zaangażowanie powiatu w sposób niefinansowy np. posiadane sale, inne 

wyposażenie, które będzie rozliczane jako wkład własny w projekt. Najistotniejsze kwestie z 

punktu widzenia zarządzania mieniem powiatu to zakupione zostaną środki trwałe. W ramach 

tego projektu wnioskuje się o to, aby zakupić ciągnik rolniczy i przyczepę rolniczą dla ZS w 

Chodczu. Do tej pory w tych projektach, w których szkoła uczestniczyła zakup taki nie był 

możliwy. Taki zakup się kwalifikuje i pozwoli zarządzać innym mieniem i przesuwać do 

innych jednostek, gdzie jest bardziej potrzebny. Wyposażenie pracowni w różnego rodzaju 

komputery i sprzęt oraz pomoce dydaktyczne. Można powiedzieć, że projekt obejmuje 3 

części: staże, wyposażenie, w tym wyposażenie w środki trwałe oraz różnego rodzaju 

szkolenia przede wszystkim teleinformatyczne, zakończone egzaminami i różnego rodzaju 

certyfikatami uzyskiwanymi przez osoby, które będą szkolone. Trzeba wierzyć w to, że staże 

płatne będą argumentem przy naborze w kolejnych latach.  W dniu dzisiejszym upływa termin 

składania wniosku. Na chwilę obecną nie skutkuje niczym dla powiatu. Nie mniej jednak, 

jeżeli zostanie pozytywnie rozpatrzony to te 160.000 zł, które bezpośrednio by trzeba 

dopłacić, wydaje się niezbyt wygórowaną ceną za majątek, który by pozostał w posiadaniu 

powiatu, pomijając staże i szkolenia jako efekt edukacyjny. Warto spróbować i złożyć 

wniosek.  

Pan naczelnik Łuczak dodał, że dyrektorzy w tym aktywnie uczestniczyli i zapotrzebowanie 

zostało ściśle określone, aby tylko wniosek został pozytywnie przyjęty w celu uzyskania 

dofinansowania. Udział własny nie jest wysoki w porównaniu do efektu uzyskania 

dofinansowania. 

Starosta dodał, że płatny przez rok staż w wysokości 1300 zł powinien być zachęcający dla 

młodzieży, która by kształciła się w naszych szkołach. Druga sprawa nauczyciele mogą robić 

kursy, tym bardziej, że budowane będą warsztaty w szkole w Chodczu i w Izbicy Kujawskiej. 

Trzecia sprawa to sprzęt za 800 czy 900 tysięcy złotych, który pozostanie w majątku powiatu 
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jest bardzo znaczący, nie mówiąc o komputerach, który w niektórych szkołach jest 

wyeksploatowany. Projekt będzie wymagał dużo pracy w wdrożeniu, koordynowaniu i nie 

będzie to łatwa sprawa, aby przerobić 2 mln. zł. z drugiej strony wiadomo, ile do szkół się 

dopłaca i ta subwencja za dużo nie pomaga, ponieważ podwyżki dla nauczycieli spadły na 

barki samorządów. Na szczęście nie dokłada się więcej niż w latach poprzednich. Za niecały 

rok będą oddane dwa duże budynki i trzeba je wypełnić uczniami. 

Starosta przeprowadził procedurę glosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na złożenie wniosku o dofinansowanie 

realizacji projektu „Podniesienie poziomu kształcenia zawodowego w Powiecie 

Włocławskim” w Zespole Szkół w Chodczu, Zespole Szkół w Kowalu i Zespole Szkół 

w Lubrańcu – Marysinie.   

   

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Zygmunt Bałuta – naczelnik Wydziału Geodezji 

i Gospodarki Nieruchomościami. Poinformował członków Zarządu, że pismem z dnia 

24 października 2019 roku Przedsiębiorstwo Inżynieryjne A. Hak Sp. z o.o., działające na 

zlecenie Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z o.o. we Włocławku, 

wystąpiło o wyrażenie zgody na dysponowanie częścią nieruchomości położonej w obrębie 

ewidencyjnym Włocławek KM 47, jednostka ewidencyjna Miasto Włocławek, oznaczonej 

numerami działek: 71/2 o powierzchni 0,0725 ha i 72/2 o powierzchni 0,0763 ha, stanowiącej 

własność Powiatu Włocławskiego, dla której w Sądzie Rejonowym we Włocławku 

VI Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzona jest księga wieczysta numer WL1W/00097173/4, 

na cele związane z realizacją zadania: „Budowa wysokoparametrowego przyłącza cieplnego 

do budynku przy ulicy Związków Zawodowych dz. nr 72/2, 73/2 i 74/3, KM 47 we 

Włocławku”, zgodnie z projektem zagospodarowania terenu dołączonym do wniosku. 

Do wniosku dołączono projekt zagospodarowania terenu przedstawiający zakres działek 

objętych inwestycją wraz z wyznaczeniem trasy budowy przyłącza. Przyłącze to jest 

realizowane w związku z budową przez Powiat Włocławski budynku biurowego. Wejście na 

grunt w celu przeprowadzenia przedmiotowej inwestycji wymaga zgody właściciela 

nieruchomości. Zgodnie z zapisem działu II księgi wieczystej WL1W/00097173/4, 

właścicielem przedmiotowej nieruchomości jest Powiat Włocławski. Na podstawie art. 32 ust. 

2 pkt 3 ustawy o samorządzie powiatowym do zadań zarządu powiatu należy w szczególności 

gospodarowanie mieniem powiatu. Ponadto zgodnie z art. 25b ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, powiatowym zasobem nieruchomości gospodaruje zarząd powiatu. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 163/19 w sprawie wyrażenia zgody na 

czasowe dysponowanie nieruchomością stanowiącą własność Powiatu Włocławskiego 

(Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej). 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Zygmunt Bałuta – naczelnik Wydziału Geodezji 

i Gospodarki Nieruchomościami. Poinformował członków Zarządu, że pismem z dnia 

21 października 2019 roku Pan Karol Kujawski - pełnomocnik ENERGA – OPERATOR SA 

z siedzibą w Gdańsku Oddział w Toruniu, wystąpił o wyrażenie zgody na dysponowanie 

nieruchomością położoną w obrębie ewidencyjnym Lubieniec, jednostka ewidencyjna 

Chodecz – Obszar Wiejski, oznaczoną numerem działki: 220 o powierzchni: 0,5600 ha, 

stanowiącą własność Powiatu Włocławskiego, dla której w Sądzie Rejonowym we 
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Włocławku VI Wydział Ksiąg Wieczystych prowadzona jest księga wieczysta numer 

WL1W/00097163/1, na cele związane z wykonaniem przyłącza kablowego 

elektroenergetycznego nN i rozdzielnicy kablowej oraz z wymianą istniejącego 

transformatora dla zasilania budynku Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego na 

bazie organizacyjnej ZS w Chodczu, zgodnie z planem zagospodarowania terenu dołączonym 

do wniosku. Do wniosku dołączono plan zagospodarowania terenu przedstawiający zakres 

działki objętej inwestycją wraz z wyznaczeniem trasy budowy przyłącza. Wejście na grunt 

w celu przeprowadzenia przedmiotowej inwestycji wymaga zgody właściciela nieruchomości. 

Zgodnie z zapisem działu II księgi wieczystej WL1W/00097163/1, właścicielem 

przedmiotowej nieruchomości jest Powiat Włocławski. Na podstawie art. 32 ust. 2 pkt 3 

ustawy o samorządzie powiatowym do zadań zarządu powiatu należy w szczególności 

gospodarowanie mieniem powiatu. Ponadto zgodnie z art. 25b ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, powiatowym zasobem nieruchomości gospodaruje zarząd powiatu. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 164/19 w sprawie wyrażenia zgody na 

czasowe dysponowanie nieruchomością stanowiącą własność Powiatu Włocławskiego 

(Energa – Operator S.A.) 

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Zygmunt Bałuta – naczelnik Wydziału Geodezji 

i Gospodarki Nieruchomościami. Poinformował członków Zarządu, że wnioskiem z dnia 

03.09.2019 r. mieszkaniec Brzezia, gm. Brześć Kujawski wystąpił do Zarządu Powiatu we 

Włocławku z prośbą o przedłużenie umowy dzierżawy działki stanowiącej własność Powiatu 

Włocławskiego, położonej w obrębie Brzezie, gmina Brześć Kujawski, oznaczonej jako 

działka nr 91, o powierzchni 1,1400 ha, z przeznaczeniem na cele rolnicze. Z wnioskiem 

o dzierżawę przedmiotowej nieruchomości nie wystąpił nikt inny poza dotychczasowym 

dzierżawcą. Ponadto zgodnie z § 10 Załącznika do Uchwały nr XXIII/257/04 Rady Powiatu 

we Włocławku z dnia 27 października 2004 r. w sprawie określania zasad nabycia, zbycia 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawienia na okres dłuższy niż trzy lata, zawarcie 

umowy dzierżawy w trybie bezprzetargowym przysługuje dotychczasowym najemcom 

i dzierżawcom w stosunku do powierzchni objętych dotychczasowymi umowami. 

W informacji Urzędu Miejskiego w Brześciu Kujawskim z dnia 17.09.2019 r. wskazano, że 

zgodnie ze „Zmianą studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Brześć Kujawski”, zatwierdzoną Uchwałą Rady Miejskiej w Brześciu 

Kujawskim z dnia 24 września 2009 r., Nr XXX/188/2009 teren działki Nr 91 położonej 

w obrębie Brzezie, gmina Brześć Kujawski przeznaczony jest pod: PP 1 – zabudowa 

techniczno – produkcyjno – usługowa, składowa. Poprzednia umowy dzierżawy była zawarta 

od dnia 1 grudnia 2017 r. do dnia 31 października 2019 r. Stawka czynszu dzierżawnego 

została wyliczona na podstawie sporządzonego przez rzeczoznawcę operatu szacunkowego. 

Pani Elżbieta Polak dodała, że proponuje się zawarcie umowy do 30 września 2022 r. 

Pan Grzegorz Śledziński zapytał, jakiej klasy są to grunty? 

Pani Polak odpowiedziała, że jeden hektar jest w klasie IIIB, a pozostałe grunty 1400 m
2 

w klasie IVA.  Jest sporządzona wycena przez rzeczoznawcę i za hektar jest roczny czynsz 

1588 zł, a za całość jest 1810 zł.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 165/19 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości. 
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Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski. 

Poinformował członków Zarządu, że zgodnie z zapisami ustawy o wspieraniu rodziny 

i systemie pieczy zastępczej placówki opiekuńczo-wychowawcze w ramach procesu 

deinstytucjonalizacji do końca 2020 roku muszą przekształcić się w małe formy, licząca 

maksymalnie 14 dzieci. W październiku 2017 roku na podstawie Uchwały Rady Powiatu       

nr XXVII/268/17 we Włocławku z dnia 22 września 2017 roku Dom Dziecka w Lubieniu 

Kujawskim został przekształcony w Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą „Przystań”  

i Placówkę Opiekuńczo-Wychowawczą „Ostoja”. Jednocześnie założono z uwagi na potrzebę 

poprawy przygotowania dzieci do samodzielności po opuszczeniu placówki, 

zintensyfikowanie działań wychowawczych opartych na edukacji poza formalnej 

w warunkach jak najbardziej przypominających dom. Wiązało się to z stopniowym 

ograniczeniem funkcji obsługowych i administracyjnych na rzecz zwiększenia oddziaływań 

opiekuńczo-wychowawczych. W Regulaminie Organizacyjnym przyjętym uchwałą Zarządu 

Powiatu nr 595/17 z dnia 5 października 2017r. w schemacie organizacyjnym uwzględniono 

założenia intensyfikacji pracy z dziećmi oraz wzięto pod uwagę sytuację kadrową placówki,  

w tym kwestie związane z ochroną przedemerytalną. Analizując potrzeby placówki, stan 

zatrudnienia oraz kwestie związane z przyjęciami do placówki młodszych dzieci, które 

wymagają szczególnej opieki. Aktualnie w POW Przystań dzieci poniżej 10 roku życia jest 

pięcioro (3 dziewięciolatków, 1 siedmiolatka i 1 sześciolatka), natomiast w POW „Ostoja” 

3 dzieci poniżej 10 roku życia  (2 – czterolatków, 1 dziewięciolatka). W ciągu roku zdarzają 

się sytuacje,  że do placówki trafiają małe dzieci poniżej pierwszego roku życia w celu 

zabezpieczenia zanim trafią do rodzinnej pieczy zastępczej. W 2018 roku w Placówce 

przebywało dwoje dzieci do 2 roku, natomiast na przełomie września i października 2019 

roku przebywała 10 miesięczna dziewczynka. W związku z powyższym zasadne jest 

utrzymanie etatów kucharek. Koniecznym stało się urealnienie przyjętego wcześniej 

schematu organizacyjnego Placówki.  

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 166/19 w sprawie zmiany załącznika do 

Regulaminu Organizacyjnego Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej „Przystań” 

w Lubieniu Kujawskim. 

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że zgodnie z panem pracy Komisji Budżetu i Finansów 

została przygotowana informacja z wykonania planu dochodów i wydatków budżetu powiatu 

za III kwartał 2019 r. Nie ma zagrożeń w realizacji budżetu Powiatu Włocławskiego. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację z wykonania planu dochodów i wydatków 

budżetu powiatu za III kwartał 2019 r. Jednocześnie Zarząd upoważnił Starostę do 

przekazania informacji Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że art. 37 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. 

o finansach publicznych stanowi, iż gospodarka środkami publicznymi jest jawna. Zasada 
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jawności jest realizowana poprzez podawanie do publicznej wiadomości informacji                       

o wykonaniu budżetu jednostki samorządu terytorialnego. Zarząd Powiatu we Włocławku 

realizując zasadę jawności gospodarowania środkami publicznymi, podaje do publicznej 

wiadomości informację o wykonaniu budżetu Powiatu Włocławskiego za III kwartał 2019 

roku, narastająco od początku roku. dochody: plan – 99.362.406,79 zł, a wykonanie – 

72.739.132,42 zł, tj. 73,21 % planu; w tym dochody majątkowe: plan – 15.127.387,54 zł, 

a wykonanie – 10.467.476,50 zł. Jeśli chodzi o wydatki to plan stanowi kwotę  

105.085.865,15 zł, a wykonanie – 66.807.750,85  zł, tj. 63,57 % planu, w tym wydatki 

majątkowe: plan – 27.746.241,03 zł, a wykonanie – 15.973.365,45 zł. Natomiast  deficyt/ 

nadwyżka na plan - deficyt 5.723.458,36 zł, wykonanie - nadwyżka 5.931.381,57 zł. Ponadto 

nie udzielono umorzeń niepodatkowych należności budżetowych, o których mowa w art. 

60 pkt 7 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 167/19 w sprawie wykonania budżetu 

Powiatu Włocławskiego i podania do publicznej wiadomości informacji za III kwartał 

2019 r.   
 

Ad. 10 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w toku wykonywania budżetu w III kwartale 2019 r. 

wprowadzono zmiany w planie dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań 

z zakresu administracji rządowej i innych zadań zaleconych odrębnymi ustawami w związku 

ze zwiększeniem planu dotacji celowych oraz przeniesieniami pomiędzy paragrafami 

klasyfikacji budżetowej. Informacja obrazuje ile było zmian po stronie dochodów i wydatków 

z realizacji zadań z zakresu administracji rządowej. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 168/19 w sprawie zmiany uchwały Zarządu 

Powiatu we Włocławku w sprawie opracowania planu finansowego zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Powiatowi Włocławskiemu odrębnymi 

ustawami. 
 

Ad. 11 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że Rada Powiatu we Włocławku Uchwałą Nr III/32/19 

Rady Powiatu we Włocławku z dnia 29 stycznia 2019r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2019-2026, upoważniła Zarząd 

Powiatu do przekazania uprawnień w zakresie zaciągania zobowiązań kierownikom 

powiatowych jednostek zgodnie z § 3 cytowanej wyżej uchwały. Czynności te dotyczą: 

zaciągania zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć określonych załącznikiem 

Nr 2 do Uchwały; zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku 

budżetowym i latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki 

i z których wynikające płatności wykraczają poza rok budżetowy. W celu właściwego nadania 

uprawnień, Zarząd Powiatu winien określić limity wydatków do których kierownicy 

jednostek mogą zaciągać zobowiązania. Biorąc pod uwagę pismo Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach z dnia 22 października 2019r. należy 

określić nowe limity tych wydatków, w związku z koniecznością zawarcia umów: na zimowe 
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utrzymanie dróg powiatowych w okresie od 1.11.2019r. do 31.03.2020r., serwis 

oprogramowania programu księgowego - Środki trwałe w okresie 11.2019r. - 10.2020r. 

Starosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę nr 169/19 w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań podczas wykonywania budżetu 

na 2019 r.  

 

Ad. 12 Sprawy różne 

Pan naczelnik Bałuta poinformował, że zgodnie z Zarządzeniem Starosty odbyła się kontrola 

w Domu Pomocy Społecznej w Rzeżewie. Sporządzany jest protokół pokontrolny. Chodzi 

o sprawę ustalenia trwałego Zarządu, ponieważ jak wszyscy pamiętają nastąpiła zamiana 

pałacu w Lubieniu Kujawskim, który został przekazany na rzecz Gminy Lubień Kujawski na 

budynek Domu Pomocy Społecznej w Rzeżewie. DPS jest własnością powiatu, natomiast 

trwały zarząd był nadany przez ówczesnego Burmistrza Lubienia Kujawskiego jako 

właściciela. W tym układzie niezbędne będzie wycofanie trwałego zarządu przez Burmistrza 

Lubienia Kujawskiego i ustanowienie trwałego zarządu przez powiat włocławski. W tym celu 

niezbędna jest zgoda Zarządu Powiatu. 

Pani Polak dodała, że jeszcze wchodzi kwestia opłaty za trwały zarząd według wartości, która 

była sporządzona do zamiany, co stanowi 2330 zł rocznie. 

Starosta odpowiedział, że jest zdania, aby zostało to uregulowane. Jest pozytywna akceptacja 

Zarządu, trzeba uruchomić odpowiednią procedurę. 

  

Pan Starosta poinformował, że wspólnie z Miastem Włocławek jest finansowany Powiatowy 

Urząd Pracy we Włocławku w proporcji ok. 57% Miasto i 43% Powiat Włocławski. 

Zwrócono się do Urzędu Miasta z uzgodnieniami finansowymi, aby móc przyjąć budżet 

i mówiąc najogólniej z propozycją podwyżek dla pracowników PUP w kwocie 300 zł brutto 

oraz dwóch zadań inwestycyjnych – termomodernizacja i parking. O inwestycjach nie ma 

potrzeby dyskutować, ale przyszła w dniu wczorajszym negatywna odpowiedź w kwestii 

podwyżek dla pracowników PUP. W związku z tym stworzyła się dość trudna sytuacja 

odnośnie załogi. Dla pracowników Starostwa i jednostek organizacyjnych powiatu 

zaproponowano podwyżki w wysokości 300 zł oprócz nauczycieli, ale oświata rządzi się 

swoimi prawami, wobec tego powstaje dylemat, jak w tej sytuacji potraktować pracowników 

Powiatowego Urzędu Pracy, skoro pan Prezydent ze swej strony nie deklaruje żadnej kwoty. 

Pracowników przecież należy traktować jednakowo, Urząd Pracy jest naszą jednostką, 

a z drugiej strony proporcję współfinansowania należy zachować. 

Pani Skarbnik podniosła, że podobna sytuacja była w roku poprzednim, dlatego podwyżki dla 

pracowników były po 400 zł, ale od miesiąca lipca. Konsekwencją wzrostu budżetu na 

przyszły rok jest m.in. również to, że trzeba było doliczyć te 400 zł za I półrocze, bo rok 2020 

jest w całości konsekwencją tych 400 zł. Jeżeli powiat zaproponuje podwyżki z własnych 

środków, a Miasto nie przeznaczy żadnej kwoty, to proporcja zostanie całkowicie zachwiana. 

Pan Wicestarosta wskazał, że nie pozostaje nic innego, jak rozmawiać z panem Prezydentem 

w tym temacie. 

Pan Grzegorz Śledziński podniósł, że w roku ubiegłym była taka sama sytuacja, a przecież 

pracownicy nie są podzieleni, że część podlega pod pana Prezydenta, a część pod Starostwo. 

Wszyscy pracują w jednostce organizacyjnej powiatu. 

Pan Wicestarosta podniósł, że pan Prezydent nie może się czuć pokrzywdzony, bo dotacje na 

Powiatowy Urząd Pracy otrzymuje.  
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Pani Skarbnik odpowiedziała, że po zmianach w 1998 r., od momentu, kiedy powstały 

powiaty określono subwencję. W tej chwili trudno wyliczyć, ile ta subwencja dla 

Powiatowego Urzędu Pracy wynosi. Jednak taka subwencja do Urzędu Miasta jest 

przekazywana. 

Pan Wicestarosta jest zdania, że współpraca z Panem Prezydentem układa się dobrze 

i zapewne w tej kwestii pan Starosta dojdzie do porozumienia. Sytuacja jest trudna z jednej 

i drugiej strony. Nie może być również tak, że jedni pracownicy otrzymają 300 zł podwyżki, 

a inni 200 zł. 

Pan Jacek Jabłoński podniósł, że Prezydent przyznaje podwyżki swoim urzędnikom, to 

zapewne chciałby dać takie same dla PUP, Starosta również daje swoim pracownikom 

i również chce przeznaczyć takie same podwyżki dla pracowników PUP. Trzeba szukać 

kompromisu i rozmawiać z panem Prezydentem.   

Zarząd Powiatu jednogłośnie upoważnił Starostę do przeprowadzenia rozmowy z panem 

Prezydentem w celu uzgodnień dotyczących podwyżek dla pracowników Powiatowego Urzędu 

Pracy we Włocławku.  

 

Ad. 13 

Starosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 9
45

 dokonał zamknięcia posiedzenia 

Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.                                                                                                                                     

 

                                                               Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                               Roman Gołębiewski       .............................................. 

 

                                                               Jan Ambrożewicz          ..……………………………. 

 

                                                               Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                               Jacek Jabłoński             ..……………………………. 

 

                                                               Grzegorz Śledziński      .……………………………..       

 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 

  

 
  


